
 

 

Αθήνα, 9 Νοεμβρίου 2020 

Επίκαιρη Ερώτηςη 

Προσ τον Υπουργό Υγείασ  

Θέμα: Ψηφοθηρική εξαίρεςη κυνηγών από  την καραντίνα.  

Πλθροφοροφμαςτε ότι ο υπουργόσ Αγροτικισ Ανάπτυξθσ και Τροφίμων αναγνωρίηει 
το ‘πρόβλθμα’ που βιώνουν οι κυνθγοί -κακώσ θ χώρα ειςιλκε ςε κακεςτώσ 
καραντίνασ- οι οποίοι δεν μποροφν να αςκιςουν τθ δραςτθριότθτά τουσ.  

Ο ίδιοσ ο Πρωκυπουργόσ ςτο διάγγελμά του τθν 6θ Νοεμβρίου, ζκανε ιδιαίτερθ 
αναφορά ςτθν ανάγκθ ‘ελαςτικότθτασ’ όςον αφορά τθν υπαίκρια άςκθςθ ςτο 
βουνό και ςτθν φπαικρο.  

Με τθ ςειρά του ο πρόεδροσ τθσ κυνθγετικισ ομοςπονδίασ προτρζπει δθμοςίωσ 
τουσ κυνθγοφσ να ςπάςουν τθν καραντίνα λζγοντασ «ο ίδιοσ ο πρόεδροσ τθσ ΚΣΕ 
ςτζλνει πρϊτοσ S.M.S. ότι αφριο Σάββατο κα μεταβεί για «άκλθςθ» ςε βουνό τθσ 
Μάνδρασ Αττικισ, όπωσ οι ίδιεσ οι κείμενεσ διατάξεισ του επιτρζπουν. Δεν μου είναι 
εφκολο, δεν είναι και κεςμικά επιτρεπτό να ηθτιςω, να παρακινιςω ι να προτρζψω 
και από όλουσ τουσ άλλουσ κυνθγοφσ να πράξουν το ίδιο. Για όςουσ, όμωσ, 
κελιςουν να κάνουν το ίδιο, υπενκυμίηω ότι είναι ρθτι θ υποχρζωςθ τουσ να 
αποςτείλουν εγκαίρωσ το S.M.S, να τθροφν όλουσ τουσ κανόνεσ προςταςίασ, 
υγιεινισ και αςφάλειασ». 

Ο αρικμόσ των κυνθγών ςτθ χώρα μασ υπολογίηεται περίπου ςτισ 500 χιλιάδεσ 
(ςτοιχεία του 2013). 

Ερωτάται ο κ. Υπουργόσ: 

1. Προτίκεται θ κυβζρνθςι ςασ να εξαιρζςει τουσ κυνθγοφσ από τα 

περιοριςτικά μζτρα του lockdown; Πωσ κα δικαιολογθκεί μια τζτοια 

κραυγαλζα εξαίρεςθ;  

2. Τι επιπτώςεισ κα ζχει ςτθ δθμόςια υγεία θ άδεια μετακίνθςθσ των 

εκατοντάδων χιλιάδων αυτών ατόμων; 

 

Ο ερωτών Βουλευτήσ 

Κρίτων Αρςένησ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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